



Protokoll hovedstyremøte, 23. februar 2026

Tid: 23. februar 2026 kl. 18.30 – 21.00

Sted: Klubbhuset

Innkalt: Eva Sjøe, Dag Endal, Eva Bakke, Waqas Sarwar, Elisa Wiborg, Winta Negassi, Monique Nyberget Hiller, Knut Røli, Trond Dahl, Monir Rfifi.

Forfall: Jone Hjorteland

Innledningsvis ble det orientert om situasjonen med daglig leder Jone i permisjon for å følge opp den nyfødte sønnen. Jone regner med å være «ute av drift» i flere uker framover. Dag har på kort varsel tatt over Jones oppgaver og avtalt med Jone hvordan han skal håndtere henvendelser i ulike kanaler. Dag fordeler oppgaver til andre etter behov. Vi må regne med at vi har litt begrenset kapasitet de kommende ukene.

Sak HS61/2025-2026 Godkjenning av protokoll og sakliste

- a) Hovedstyreprotokoll fra 26. januar 2026
- b) Forslag til sakliste

Vedtak:

Protokoller og sakliste godkjent.

Sak HS51/2025-2026 Årsmøte

Vi sjekket opp status for oppgavene som ble fordelt på forrige styremøte. Styreleder hadde sendt ut et notat som viste fordeling av oppgaver. Fortsatt uavklart hvilke ungdommer som skal delta i panelsamtalen.

På forrige styremøte hadde vi en foreløpig diskusjon om ansvarsområder som klubben skal ha folk til, ut fra krav i idrettens lover og retningslinjer for nabolagsklubber. Vi fortsetter denne diskusjonen ut fra notat fra Eva Sjøe.

Ungdomsansvarlig: Monir Rfifi (årsmøtevalgt)

Barneidrettsansvarlig: Dag Endal (årsmøtevalgt)

Politiattestansvarlig: Eva Bakke (årsmøtevalgt)

Inkluderingsansvarlig: Noreldin Gamal (tidl. Dilara Senel Kaye)

Kompetanseansvarlig:

Frivillighetsansvarlig:

Valgkomiteen spør om styret har noen forslag til kandidater:

- Kvinnelig medlem til kontrollutvalget
- Skal vi fylle opp med et varamedlem til styret? Noen vi vil introdusere til styrearbeid?
- Er det kompetanse vi bør få inn i styret?

Vedtak:

Jone tar rollen som kompetanseansvarlig for 2026. Winta tar rollen som frivillighetsansvarlig.



Vi trenger en som kan lage en strategi for sosiale medier og hjemmesider. Dag tar opp med Jone om vi skal skaffe en person med rollen som digital koordinator. Jone trenger avlastning knyttet hans oppgaver med Rubic.

Tipse valgkomiteen om å spørre Lara Aas som nytt medlem i kontrollutvalget.

Vi ønsker ikke å fylle opp med varamedlemmer til styret siden vi allerede har flere styremedlemmer enn vedtektene krever.

Sak HS62/2025-2026 Regnskap 2025

Styret fikk seg forelagt forslag til årsregnskap for 2025, avsluttet av Trond, Jone og Dag i samarbeid med ProPlan:

- Utskrift fra PowerOffice
- Oversikt over hovedstyret med prosjekter
- Regnskap for alle avdelinger

Regnskapet er oversendt til revisor.

Det forelå et notat fra styreleder som kommenterte regnskapstallene. Noen hovedpunkter:

- Inntekter i 2025: 13.649.253, utgifter: 12.932.355.
- Netto finansinntekter: 97.792. Omplussing av penger til høyrentekonto har gitt resultater.
- Overskudd etter finansposter: 814.690
- Cirka 450.000 av overskuddet er generert av hovedstyret, 360.000 av gruppene samlet.
- Alle gruppene gikk i balanse med driften i 2025, flere av dem med betydelige overskudd. Budsjett disiplinen er god!

Vedtak:

Regnskap for 2025 foreløpig godkjent. Et endelig regnskapsoppsett for signering kommer fra revisor.

Regnskapet legges fram for årsmøtet med forslag om at overskuddet tilføres egenkapitalen for hovedstyret og gruppene. Dette er innarbeidet i forslaget som styret behandlet.

Sak HS63/2025-2026 Årsmelding 2025

Styret hadde fått et foreløpig, men ufullstendig forslag til årsmelding for 2025. Det forelå også en foreløpig tekst til en kortversjon av meldinga som fokuserte på utviklingen som klubben har gjennomgått på de ti årene som har gått siden framtidsverkstedene vi hadde høsten 2015.

Vedtak:

Tatt til etterretning.

Eva B og Dag lager en endelig tekst til årsmeldinga ut fra innspillene på styremøtet.

Sendes til styret for postvotering.

Eva S, Waqas og Dag ser på formuleringene i avsnittet som omtaler "innvandrere".

Sak HS64/2025-2026 Prioriteringer for 2026 - Opptrapping av virksomheten

I regnskapet for 2025 gikk vi med stort overskudd: Vi fikk to store, generelle bevilgninger i april og oktober, til sammen rundt 2,8 millioner kroner. Dette var to store beløp som vi ikke klarte å bruke særlig mye av på de månedene som gjensto av året. I tillegg tok vi med oss et betydelig beløp fra 2024, slik at vi til sammen har overført 3.442.500 kroner i hovedstyrets budsjett til 2026, i tillegg til at gruppene har satt av 805.000 kroner til bruk i 2026.

.



Dette gir en trygghet og forutsigbarhet for driften av klubben i 2026 (og kanskje videre). Samtidig lever vi med x-faktoren: Hvor lenge vil det komme slik større generelle bevilgninger til klubber som vår som jobber i levekårsutsatte områder.

Den problematiske sida av dette er at vi ikke kan fortsette å kjøre slike store overføringer videre fra år til år. Vi må vise gjennom driften og regnskapet at vi trenger disse pengene. Og at de gir resultater. Vi er på trygg grunn når det gjelder resultater. Vi oppfyller alle forventningene til hva en nabolagsklubb skal gjøre og produsere. Men vi må – for å si det litt tabloid – bruke mer penger.

Arbeidsgruppa bestående av Eva S, Waqas, Elisa (og Jone) la fram forslag til prioriteringer i 2026, som vi siden skal legge fram for årsmøtet. Vi har tidligere pekt ut en del punkter som skal inn i disse prioriterte oppgavene for 2026.

Men; i tillegg må både arbeidsgruppa og styret ta en større diskusjon: Hvordan skal vi trappe opp virksomheten skal at vi braker mer penger og skaper enda større resultater, samtidig som vi

- Oppfyller målet om inkludering av barn og ungdom
- Klarer å skaffe steder/flater/arenaer hvis vi kan presse inn flere aktiviteter og flere medlemmer
- Klarer å skaffe ledere og trenere, både frivillige og betalte folk
- Ikke øker kostnadene ved deltakelse
- Ikke svekker den frivillige innsatsen i klubben
- Bygger en sterkere struktur og kultur i klubben

Vedtak:

PRIORITERINGER FOR 2026: SPORTSLIG UTVIKLING endres til PRIORITERINGER FOR 2026: KLUBBUTVIKLING.

Legge inn to nye avsnitt:

- Profilerings av klubben,
- Administrative oppgaver

Sak HS65/2025-2026 Elitestipend

Med utgangspunkt i en søknad fra Aleksander Jakovlevs i badmintongruppa har det vært arbeidet med å utrede muligheten for å opprette elitestipend i klubben. Det vil si; støtte til utøvere som vil satse ekstra for å nå til topps, primært internasjonalt. Vi har ikke mange slike utøvere, men de få som vi har, er veldig verdifulle som rollemodeller og bør kunne oppleve å lykkes i en satsing selv om de er medlemmer i en breddeklubb som vår.

Det forelå et foreløpig notat om elitestipend fra Jone, som har konsultert flere i styret underveis.

Jone hadde kommentert utkastet slik:

- Er det en engangsutbetaling? Eks. Kan Aleksander søke på ny i 2027?
- Tildeler man alltid hele beløpet, eller skal søknaden legge opp til at utøver lager et budsjett som beskriver utgiftene og tildelingen følger dette - opp til 50 000?
- Hva gjør man med lagidrettene?
- Alder? (markert i utkastet)



- Vi bør nok også lage en form for standardisert søknadsmal som gjør det lettere for utøvere å vite hvordan de faktisk kan søke på dette.

Vedtak:

Setter av de 200.000,- som ble testamentert til klubben fra et tidligere medlem til stipender. Dag gir signal til Alexander om at vi ønsker å samarbeide med Badmintongruppa om et stipend. Undersøke mulighet for sponsoravtaler spesielt for dette formålet. Dag kommer tilbake til styret med et bearbeidet notat der innspill fra styrediskusjonen tas med.

Sak HS66/2025-2026 Budsjett for 2026

Det ble ikke mulig å få fram et forslag til 2026-budsjett før dette møtet av kapasitetsgrunner. Det blir jobbet videre med dette. Denne saken må ses i sammenheng med sak HS64 tidligere i møtet.

Vedtak:

Tatt til etterretning.

Sak HS67/2025-2026 Ny lov for Haugerud IF

Planen var at daglig leder skulle legge fram forslag til ny lov for klubben, basert på den nye lovnormen som Norges Idrettsforbund har laget. Det dreier seg hovedsakelig om redaksjonelle endringer uten betydning for innholdet.

Vedtak:

Tatt til orientering

Sak HS67/2025-2026 Fordeling av styrehonorar

Det har vært rutine i mange år at det styrehonoraret som ligger i budsjettet (60.002 i 2025), blir fordelt mellom dem som har sittet i styret siden det foregående årsmøtet. Metodene for fordeling har variert over tid, men de to siste årene brukte vi denne: Honoraret fordeles etter hvor mange styremøter som den enkelte har deltatt på, opptil maks skattefri grense på 10.000 kroner.

Vedtak:

Vi går bort fra fordeling etter hvor mange styremøter som den enkelte har deltall på og fordeler styrehonoraret likt på alle i styret.

Sak HS69/2025-2026 Orienteringssaker

- Etter forrige styremøte formulerte Dag en uttalelse fra Haugerud IF om den pågående reguleringen av området rundt Haugerudsenteret med nye boliger, utbygging av barnehage mm. Det ble sendt inn mange gode høringsuttalelser fra lokale krefter; og mange av dem pekte på like problemstillinger. Boligstørrelse, stabilitet i befolkningen, forebygging av problemer, skape fellesskap og møteplasser, bilfrie områder mm. HIFs uttalelse fokuserte på sider av forslaget som hadde direkte påvirkning på idrettstilbudet og de kommende idrettsanleggene.
- Knut skrev et brev med spørsmål om planene for bassenget på Haukåsen etter at Haukåsen skole flytter til Stig høsten 2026. Sendt til Utdanningsetaten og Bymiljøetaten.
- Den 10. februar møttes Winta, Eva S, Waqas, Jone og Arshad for å diskutere hvordan vi skal komme videre med ideen om et mentorprogram for ungdom. Winta og Eva skal ha møte



med ungdomsskolen neste uke. Det kan være mulig å få startet opp etter sommerferien med et opplegg med foredrag én gang pr måned i skoletiden for alle elever. Dette gjør det tilgjengelig for veldig mange. Foredrag skal holdes av de som senere skal være mentorer. For mentoropplegget blir det en utvalgt gruppe. Mentoropplegget trenger vi penger til, vi trenger noen som kan holde i det og administrere det. For å få et nettverk av næringsliv for ungdomsjobber, må det også jobbes endel. En sak å snakke med Ferd om?

- Tennisgruppa, i samarbeid med Eva S, jobber videre med å få avsatt plass til nye tennisbaner, primært ved Annekset i Trosterudparken. De har tatt initiativ til et møte med Byantikvaren siden det har blitt opplyst fra kommunens side at det foreslåtte området ikke er egnet «på grunn av natur- og kulturverdier og terrengforskjeller».
- Dag planlegger å tilbringe en dag eller to i Oslo Tingrett under en sak der fem-seks av «gutta våre» er tiltalt for en trussel/våpen-episode på Trosterud T-banestasjon. Saken inkluderer i praksis alle av våre som har aktive i konflikten som har pågått det siste året. Både Jone og Dag har hatt møter med SaLTo, politiet, Bydel Alna, barnevernet og Trosterudklubben de siste dagene vedr. hvordan vi nå skal følge opp gutta som skaper mest trøbbel. Gutta får tett oppfølging og tilbud på rekke og rad, men fortsetter likevel med å lage trøbbel samtidig.
- Vi er nå med og tester ut et nytt rapporterings- og kartleggingssystem i Bydel Alna/SaLTo: HeatMap. Dette er et system for innsamling av data om uønskede hendelser i nærmiljøet for bedre å kunne sette inn tiltak som virker: Hvor er det ting skjer? Hva slags hendelser? Alvorlighetsgrad? På hvilke tidspunkter? Dag sitter i prosjektgruppa og noen av HIFs ansatte blir invitert til å melde inn saker i prøveperioden fram til sommeren.

Vedtak:

Tatt til etterretning.

De som jobber med mentorprogrammet, kan ta kontakt med Ferd.

Sak HS70/2025-2026 Møteplan

Vedtak:

- Evt. møte rundt 16. mars, om det trengs pga. årsmøtet. Teams eller e-post?
- Årsmøte: Torsdag 26. mars kl. 19.00
- Mandag 13. april kl. 18.30

Referent:

Eva Bakke

Protokollen godkjent

Dag Endal

Styreleder